
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 17. april 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 354
Ministeren bedes redegøre for, hvorledes SKAT fremover skal håndtere sag-
er, hvor der anmodes om en ændret ejendomsvurdering, herunder hvad der
ligger i, at SKAT ”som udgangspunkt” ikke foretager nye ordinære ejendoms-
vurderinger. Derudover bedes ministeren svare på, om sager vedrørende
ejendomsvurdering skal behandles ens, uanset om der er en offentlig myndig-
hed, f.eks. en kommune, involveret som part eller ej.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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